
 

 

 

 

   

 

 

Rondvraag voor de vergadering van de Raad van de gemeente Westland 

op dinsdag 19 februari 2019 inzake uitingen gemeente aardgasvrij 

 

Geachte voorzitter, 

 

Op facebook trof onze fractie een geadverteerd bericht van de gemeente Westland inzake 

aardgasvrij worden. De stelling wordt ingenomen dat wij als gemeente aardgasvrij willen 

worden en dat inwoners van Westland zich middels een enquête verder over kunnen 

uitspreken. 

 

De discussie over de voordelen van “een aardgasvrije samenleving” leeft ontzettend. De 
fractie van GBW is vóór een duurzame samenleving, en luistert goed naar voor- en 

tegenstanders van aardgasvrij bouwen. Er blijken veel nadelen. De plannen om “van het gas” 
af te gaan resulteren op dit moment in tekorten op duurzame energie. Wij vinden het daarom 

voorbarig dat de gemeente pretendeert dat “wij een aardgasvrij Westland willen”. Dat 
resulteert in de vraag:  

 Waar is deze stelling op gebaseerd?  

 Bent u met ons van mening dat dit een voorbarige advertentie is?  

 En wilt u dit eerst in de raad voorleggen?  

 

 

Namens de fractie van GBW, 

 

 

Kelly van Rijn-van Tol 

 

 


